
 

Tisztelt Tulajdonostársak! 

A területre felvezető gázvezeték módosított nyomvonalára a terveket az önkormányzathoz benyújtottuk, a 

közútkezelői hozzájárulást jelenleg várjuk. Továbblépés csak ezt követően lehetséges. 

A Frankhegy területén tervezett közműfejlesztéssel (víz, csatorna, felszíni csapadékvíz elvezetés) 

kapcsolatosan – melyhez a műszaki adottságok miatt később Alsószállás is csatlakozhat – a tervezésre szóló 

közbeszerzési eljárást az önkormányzat megindította. 

Egyesületünk sikerrel szerepelt mind az önkormányzat, mind a Nemzeti Civil Alapprogram által kiírt 

pályázatokon, de a MOL és az Ökotárs Alapítvány közös pályázatán sajnos nem jártunk sikerrel. Az SZJA 1 

%-os felajánlásokból idén kb. 100.000 Ft bevételre számíthatunk. 

Kérelmet nyújtottunk be az önkormányzat felé, hogy a Körte utca melletti, évek óta gondozatlan telket az 

egyesület használatában adják. Mindkét illetékes bizottság egyhangú szavazattal ehhez hozzájárult, így a 

tervezett minta-utca majdnem teljes szakaszon kialakíthatóvá válik. (Természetesen egyelőre a burkolatok 

nélkül.) Ezekre a munkálatokra az elkövetkező hetekben fog sor kerülni. 

Többen kérdezték az elmúlt hónapokban, hogy milyen előrelépés történt a szabályozási terv elkészítésében 

az elmúlt egy év során. Sajnos azt kellett válaszolnom, hogy nem sok. Ez rajtunk kívül álló okok miatt, 

nevezetesen a településszerkezeti terv módosításának elhúzódása miatt csúszik. 

Az önkormányzat anyagi forrásainak jelentős szűkülése miatt az idei évben már nem rendelte meg a BTG-

nél a főbb közlekedési utak (pl. Odvashegy utca) melletti növényzet nyírását, gondozását. Ezért erre a 

pályázaton elnyert pénzekből saját magunk biztosítottunk fedezetet. Ezzel egyidejűleg azon utcaszakaszokon 

is elvégeztettük a nyírást, ahol a tulajdonosok ezt sajnálatos módon elmulasztották, illetve sor került a 

közterületeken szabálytalanul lerakott szemét, betontörmelék és növénynyesedékek elszállítatására. Kérjük, 

hogy a jövőben ezen anyagok közterületre történő lerakását még ideiglenesen se tegyék, mivel ezzel más 

fejlesztési céloktól vonjuk el a forrásokat. 
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